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1.1 
policia local? 
Durant molts anys, des de 
l'esquerra, no s'ha tingut clar 
l'equilibri entre llibertat i 
seguretat. S'ha pensat que eren 
contradictòries, i per això s'ha 
dut malament. Calia fer possible 
la convivència entre la llibertat i 
la seguretat i el dilema és tan 
senzill com que no hi ha llibertat 
sense seguretat. La policia és una 
eina per garantir drets i deures, i 
per tant, la llibertat. I així hem 
organitzat la policia municipal, 
augmentant-la en 25 agents. 

La integració dels molletans 
amb els nouvinguts ha portat 
problemes? 
No. Ha estat una de les feines 
més maques. Als immigrants cal 
conèixer-los, estimar-los i fer 
que ens entenguin i ens 
respectin. I tenim dos mons 
totalment diferents: els 
musulmans, més discrets, i els 
llatinoamericans, més 
extravertits. 
El cas de la mesquita del 
carrer Diputació ha estat un 
punt conflictiu... 
Va ser un cas de xenofòbia i por, 
hi havia gent que deia coses 
bàrbares. Es pot tenir por a les 
persones noves per 
desconeixement, però la gent 
xenòfoba, que deia que els 
immigrants havien de marxar 

perquè deien que eren terroristes 
tots, calia tractar-los amb 
duresa. I al final, ni la mesquita 
és una mesquita i tampoc ha 
passat res estrany. 
Seguirà atent als projectes 
amb les ciutats agermanades? 
L'agermanament amb Cinco Pinós 
és indestructible, som germans. 
És difïcü, però, veure alguna 
perspectiva de futur per aqueUa 
gent. Les inversions que hi hem 
fet han servit per molt, amb 
habitatges, aigua, però les 
condicions climàtiques extremes 
no hi ajuden. Però es va avançant. 
L'agermanament amb Rívoh és 
diferent, de tipus cultural. 
El Centre d'Estudis Molletans 
també ha estat una iniciativa 
seva... 
Del que n'estic més orgullós és que 
sigui fruit d'una col·laboració fins 
llavors impensable entre un 
Ajuntament d'esquerres i la 
Parròquia. És meravellós. Com 
podíem estar d'esquenes? I consti-
tuir el CEM, a partir de la revista 
Notes, va ser una de les coses més 
maques. Ara tenim uns 
coneixements de nosaltres 
mateixos que no sabíem. 
Acaba una etapa. Deixa la 
porta oberta per tornar? 
No tinc intenció de tomar a la 
política. Això no vol dir que no 

vulgui donar els meus 
coneixements a la ciutat, i tinc 
preparades diferents feines per 
contribuir al coneixement, de caire 
institucional i cultural. I en aquest 
sentit m'he ofert a l'alcalde. 
Alguna rutina que lamenti 
deixar enrere... 
Trobaré a faltar organitzar 
actes, m'ho passava molt bé. La 
política municipal és molt dura, 
la teva vida personal queda 
restringida i els polítics 
municipals es mereixen molt 
respecte. El record més trist que 
tinc és la inauguració del Parc 
dels Colors, amb aquella 
destrucció de l'acte, i amb la 
imatge de ciutat que va donar un 
grup de persones poc 
civilitzades. Em va fer molt mal, 
i va obrir la porta a que jo deixés 
la política institucional. En tot 
cas, aquests 16 anys centrals de 
la meva vida han estat 
apassionants, per bé i per mal, i 
com vaig dir en el discurs de 
comiat, tomaré a les velles 
estances del monestir del què 
potser mai no n'hauria d'haver 
sortit, però no em deixarà el 
Miquel Martí i Pol, "On vols anar 
bou que no llauris" • 
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Ara, potser la millor joieria del Vallès! 
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